

N A T O

1-PRENTISSERIE — 920606

O T A N

**PRESS AND MEDIA
SERVICE**

**SERVICE DE PRESSE
ET DES MEDIAS**

**NATO/OTAN, 1110 BRUSSELS/BRUXELLES • TEL. : 707 41 11
TELEFAX/TELECOPIEURS : 707 50 57 - 707 50 58**

PRESS RELEASE (97)20

23 February 1997

**STATEMENT ON THE 2ND ROUND OF CONSULTATIONS
ON NATO/RUSSIA RELATIONS**

On 23 February 1997 the Secretary General of NATO, Javier Solana, and the Foreign Minister of the Russian Federation, Yevgeny Primakov, met in Brussels to continue their consultations on NATO-Russia relations. The talks took place in a constructive atmosphere. Progress is emerging although differences remain.

Secretary General Solana and Foreign Minister Primakov tasked their collaborators to start as early as tomorrow preparations for the next round of consultations. They agreed to meet again soon in Moscow.

***NATO information is also available on E-Mail via the following address:
NATODOC@HQ.NATO.INT.***

COMMUNIQUE DE PRESSE (97)20

23 février 1997

**DECLARATION CONCERNANT LA DEUXIEME SERIE DE CONSULTATIONS SUR LES
RELATIONS ENTRE L'OTAN ET LA RUSSIE**

Le 23 février 1997, le Secrétaire général de l'OTAN, M. Javier Solana, et le Ministre des Affaires étrangères de la Fédération de Russie, M. Evgueni Primakov, se sont rencontrés à Bruxelles pour poursuivre leurs consultations sur les relations entre l'OTAN et la Russie. Les entretiens se sont déroulés dans un climat constructif. Des progrès se font jour, bien que des divergences subsistent.

MM. Solana et Primakov ont chargé leurs collaborateurs d'entamer dès demain les préparatifs en vue de la prochaine série de consultations. Ils sont convenus de se rencontrer de nouveau à Moscou.

***Les informations sur l'OTAN sont également disponibles sur le réseau INTERNET
"NATODOC@HQ.NATO.INT".***